

Friluftsförbundet Västervik		Datum 2026-06-03	
Styrelsemöte Protokoll #5 2026			Plats Hos Görel & digitalt
Deltagare Joachim Axelsson Henrik Frisell Görel Larsson Lotta Lindström Ariane Van Der Lans Loella Larsson Anton Wimmer		Delges Alla i Styrelsen via Teams	

§ 1 mötets öppnande

§ 2 val av sekreterare och justerare

Ariane är sekreterare och Henrik justerar.

Sekreteraren mejlar justerat protokoll till ordföranden.

§ 3 Föregående protokoll

Joachim har skrivit ut några affischer med QR-kod, som riktar sig till nya barnledare (inspirerad av FF Linköping). Vi delade upp dem och sätter upp på olika platser i kommunen. Joachim skickar dem digitalt också, så vi kan skriva ut fler och sätta upp på fler ställen.

§ 4 Ekonomi

Det flyter på.

§ 5 Rapport från sektionerna

Säsongsavslutning för barngrupperna. Lufsbarnen har paddlat vid Hallingeberg.

Kajaksektionen har planerat in 4 övernattningssturer och en dagstur.

Torsdagsvandringar varje vecka och söndagsvandringar varannan söndag. En övernattningsvandring förra helgen, tyvärr inte många deltagare.

§ 6 Uppföljning och planering

• Familjedagen med Naturskyddsföreningen 10/5

Jätterolig dag på Kulbacken. Både barn och vuxna tyckte om att träffa Mulle (Lotta) som delade ut gnuggisar. Anton och Joachim hjälpte barn att tälja barkbåtar (med kniv och potatisskalare). Vi hade ett tält och håvar. Lotta ska tacka Naturskyddsföreningen och be att vi återkommande får vara med på gemensam familjedag.

• Ledarträffen i sommar

Loella har bokat Ryvenäs i Överum 22-23 augusti. Vi planerar för en dag, 22/8. Start kl.10, fika, lunch och grillning på kvällen. Möjlighet till sektionsmöten. Möjlighet att övernatta i egna tält. Finns 5-6 sängar inomhus (kostar lite extra). Kanske planera in en söndagsvandring? Lotta kollar om gångbron är hel: Överums hembygdsförening säger att den är lagad. Planeringsmöte 17/8, men behöver beställa lunchbuffé en vecka innan 22/8.

Ariane och Joachim gör inbjudan.

§ 7 Förfrågningar

- Vi har fått en förfrågan från Riks, Pontus Björkman, sakkunnig friluftspolitiska frågor, att stå bakom en **gemensam debattartikel** (finns på mejl). Det handlar om ett friluftsluft. Vi bestämmer att stå bakom texten och att Joachim skriver under.

Vi saknar dock något om planerna att försämbra strandskyddet. Lotta hör av sig till Riks.

De har en namninsamling tillsammans med 27 andra friluftsförbund. Vi delar namninsamlingen på Facebook efter styrelsemötet.

- **Remis Lögarbergen naturreservat** (finns på messenger). Vi tittar på remissen och tycker det låter positivt. Vi undrar lite om parkeringens storlek (stor) och placering, men det verkar bra.
- **Projektbidrag Rörelse och hälsofrämjande insatser** från Region Kalmarlän. Gäller ny aktivitet av långsiktig karaktär under 2027-2028.

§ 8 Övriga frågor

- **Fjällresa 2027:** Sanna Holmsten, fjälledare inom FF, som genomförde enkät om information på Tjustleden, vill planera en fjällvecka för oss. September 2027. Nattåg, ons-mån. Det tycker vi är kul. Vill ha lite betalt.
- **Avtackning av ledare.** Ariane och Joachim kollar upp detta och kommer att lämna över en liten tackgåva.
- **Tips om utställning** av Johannes Lööfs bilder på biblioteket.

§ 9 Nästa möte

Måndag 17 augusti kl. 18 hemma hos Loella. Främst planering av ledarträffen.

§ 10 mötets avslutas

Mötessekreterare

Ordförande

Justerare

Ariane van der Lans

Joachim Axelsson

Henrik Frisell

§3. Bilaga:Affischerna sätts upp här:

Malin Görthz: Gamleby Folkhögskolan

Anton: Werkstan, Marsbäcken

Ariane: Fågelbärets skola, BVC, Lysingsbadet

Görel: Gymnasiet, Simhallen

Loella: Stadsparken

Henrik: Kyrkans öppna förskola, Kyrkan, Barn- och Familjeenheten

Joachim: Biblioteket, Mejeriet, Facebook

Lotta: Överums anslagstavla

Johannes Frey: Förskolorna som han jobbar på?